
Beretning Byudvikling, natur & miljø 2023

I udvalget har det været mest fokus på alt det omkring helhedsplanen for Harlev øst og 
erhvervsparken, som uddybet og detaljeret fremlagt af Randi Sandholm. 

Derudover har vi deltaget i møder med de øvrige fællesråd i oplandet indbudt af kommunen ift. 
orientering og status på Oplandspuljen, samt erfaringsudveksling med de fællesråd som i det små 
er begyndt på projekter med deltagerbudgetter. Status er; at kommunen har afsat 10 millioner 
årligt de næste 10 år som skal udmøntes via såkaldte deltagerbudgetter. I fællesrådets bestyrelse 
har vi haft tanke om at et fælles mødested i byparken evt. kunne være et projekt vi kunne arbejde 
ind i oplandspuljen og søge finansiering og rådgivning via den. 

På udvalgets vegne

Nina Overgaard, formand for byudvikling, natur & miljø

Harlev 18. marts 2024


